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Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . év i

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-ára írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Orbán Viktor

Miniszterelnök Úrho z

„Az elszabadult kugligolyó avagy mi lesz a „rokkantnyugdíjból kikerült” emberekkel? ”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A híradások szerint Ön nemrégiben találkozott Dr . Semjén Zsolt miniszterelnök-helyettes úrral, a

kormányoldal szövetségeseivel való konzultációsorozat els ő állomásán. A KDNP vezetése több

kérést is megfogalmazott ön felé. Az egyik javaslat a rokkantakat érinti . Dr. Semjén Zsolt

sajtótájékoztatóján kiemelte, elérhetővé kívánják tenni, hogy a „rokkantnyugdíjból kikerültek ”

egészségügyi állapotuknak megfelelő , speciális Start-munkát kereshessenek . Elmondta, hogy a cél

ebben az esetben az, hogy senki ne kereshessen kevesebbet, mint korábban .

Ön akkor támogathatónak nevezte a Dr. Semjén Zsolt által megfogalmazott kéréseket . Mindezek

miatt fontosnak tartom, hogy a tájékoztassa a közvéleményt, akár az írásbeli kérdésemre adot t

válasz útján, hogy miként biztosítják majd azt, hogy ne keressen kevesebbet senki, mint korábban ,

amikor ezt még az egészséges munkavállalók számára sem tudták biztosítani .

Ön azt mondta ezen a sajtótájékoztatón a szociális adócsökkentés kapcsán, hogy "a kugligoly ó

elgurult, a bábuknak dőlni kell." A baj az, hogy a kugligolyó a személyi jövedelemadó



rendszerében is elszabadult és sorra dönti be a nagy ellátórendszereket . Hiszen az egykulcsos adó

miatti költségvetési lyukakat nem lehet máshogyan betömni csak a kiadások csökkentésével . Ezt

sínylik meg a rokkantak, a fogyatékosok, a rászorulók .

Ha valóban „egyetértés van a Fidesz és a KDNP között atekintetben, hogy nincs olyan rossz ,

amit ne lehetne jóvátenni, nincs olyan hiba, amit ne lehetne kijavítani, nincs olyan mély gödör ,

amiből ne lehetne kimászni, és nem tud egy ország olyan nagy bajba kerülni, amib ől ne lehetne újra

talpra állni”, akkor tehetne végre valamit a rokkantnyugdíjrendszer elhibázott átalakításáva l

kapcsolatban is .

Mindezek miatt kérdezem Miniszterelnök Urat :

Valóban a Start közmunka programon keresztül kíván a Kormány munkát biztosítani a

rokkantrendszerb ő l kikerültek számára?

Milyen munkát fognak ott végeztetni velük? Hogyan biztosítják majd, hog y

egészségügyi állapotuknak megfelelő legyen a munka?

Miként biztosítják majd azt, hogy ne keressen kevesebbet senki, mint korábban ?

Miért nem biztosítják azt is, hogy aki az ellátórendszerben maradt, az se kapjon

kevesebb juttatást, mint korábban?

Mi lesz azokkal, akik nem jutnak munkához, ám elveszítették az ellátásra val ó

jogosultságukat ?

Budapest, 2012. július 18 .

oth Csaba

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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